
ZÁPIS ZE 4. VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ  

ZASTUPITELSTVA MĚSTA POLICE NAD METUJÍ  
V ROCE 2007  

konaného dne 19.9.2007 v 17,00 hod. v zasedací místnosti hasičské zbrojnice v Polici nad Metují  

Přítomni: dle presenční listiny  

Pozdní příchod:  
Předčasný odchod:  
Nepřítomen:  
Hosté: ředitel TS s.r.o Ing. V. Bučok, ředitel ZŠaMŠ Mgr. K. Nývlt  
Ověřovatelé zápisu: Petr Scholz, Zdeněk Dostál  
Zapisovatelka: Dagmar Hauschková  

a) Zahájení jednání starostkou města  
Zahajuji 4. veřejné zasedání ZM v roce 2007, které jsem svolala v souladu se zákonem o obcích.  
Vítám všechny přítomné členy ZM, vedoucí odborů MěÚ a zaměstnance města, dále vítám ředitele a 
vedoucí organizací zřizovaných městem a všechny přítomné občany.  
Zapisovatelkou dnešního jednání stanovuji paní Dagmar Hauschkovou.  
Ověřovateli zápisu z dnešního jednání stanovuji pana Petra Schulze a pana Zdeňka Dostála.  
V době zahájení zasedání ZM je přítomno 16 členů ZM z celkového počtu 21 členů.  
ZM je usnášeníschopné! 

b) Dovoluji si Vám předložit program dnešního jednání :  
01) Zahájení  
02) Schválení programu 4. zasedání ZM v roce 2007  
03) Kontrola plnění usnesení ZM  
04) Rozpočtová opatření č.9 - 15  
05) Doporučení dalšího postupu města v otázce sporu s bývalými jednateli TS s.r.o.  

06) Změna stanov DSO Lesy Policka  
07) Prodeje, odkupy a směny pozemků  
08) Zřízení věcných břemen  
09) Diskuse 
 
Kontrola plnění usnesení ZM :  
04/03/02 zodp. IMŽP - odkup pozemků na trase „obchvatu"  
04/01/03 zodp. IMŽP - směna ulic Tomkova - Na Babí s KHK  
11/08/03 zodp. IMŽP - převzetí pozemků v areálu DPS od AOPK ČR  
09/04/04 zodp. IMŽP - odkup garáže od Veby a.s.  
16/04/06 zodp. IMŽP - prodej pozemku p.č. 173/1 a /7 v k.ú. Hony (1070m2) Pavlu Nováčkovi  

11/06/05 zodp. IMŽP - prodej domu čp. 334 v ulici Pod Havlatkou  
14/01/07 zodp. IMŽP - prodej pozemku p.č. 730/54 v k.ú Hlavňov - Hrnčířovi  
18/02/07 zodp. IMŽP - prodej pozemku č.212/17 v k.ú. Police panu Pohlovi  
22/02/07 zodp. IMŽP - uzavření smlouvy o smlouvě budoucí na prodej části poz. 731/3 v k.ú. VL - 
Rtyňka  

USNESENÍ  
ze 4. veřejného zasedání zastupitelstva města v roce 2007 ze dne 19. září 2007 01/04/2007 

ZM schvaluje předložený návrh programu 4. veřejného zasedání ZM v roce 2007.  
01) Zahájení  
02) Schválení programu 4. zasedání ZM v roce 2007  
03) Kontrola plnění usnesení ZM  
04) Rozpočtová opatření č.9 - 15  
05) Doporučení dalšího postupu města v otázce sporu s bývalými jednateli TS s.r.o.  
06) Změna stanov DSO Lesy Policka  
07) Prodeje, odkupy a směny pozemků  

08) Zřízení věcných břemen  
09) Diskuse  
Pro: 16 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
02/04/2007  
ZM schvaluje rozpočtová opatření č. 9 až 15 tj. zvýšení výdajů o 3 487 320,- Kč, zvýšení příjmů o 8 486 
320,- Kč, třída 8 minus 4 999 000,- Kč.  
Zodpovídá: FSO  
Pro: 15 Proti: 0 Zdržel se: 1 



 

03/04/2007  
ZM doporučuje vyhovět žádosti o vyrovnání předložené bývalými jednateli TS s.r.o. panem B. Riegerem a 
B. Erbenem ve věci soudem rozhodnutého sporu o odměnu jednatelů TS s.r.o. Police nad Metují. 
Zodpovídá: RM  
Pro: 1 Proti: 10 Zdržel se: 5  
!!! USNESENÍ NEBYLO PŘIJATO !!!  
 
04/04/2007  
ZM schvaluje změnu stanov Dobrovolného svazku obcí Lesy Policka.  
Zodpovídá: IMŽP  
Pro: 16 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 

05/04/2007  
ZM schvaluje prodej pozemku p.č. 277/3 o výměře 104 m2 v k..ú. Police nad Metují panu Aleši Rypanovi. 
Kupní cena je stanovena ve výši 30,- Kč/m2, celkovou kupní cenu v částce 3.120,- Kč uhradí kupující při 
podpisu kupní smlouvy.  
Zodpovídá: IMŽP  
Pro: 16 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
06/04/2007  
ZM schvaluje prodej domu č.p. 334 s pozemkem st.č. 379/1 o výměře 947 m2 v k.ú. Police nad Metují 
panu Miroslavu Kollertovi za kupní cenu 1.500.000,- Kč. Kupní cena bude uhrazena z úvěru do tří měsíců 
od podpisu kupní smlouvy.  
Zodpovídá: IMŽP  

Pro: 16 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
07/04/2007  
ZM neschvaluje prodej části pozemku p.č. 173/1 v k.ú. Hony manželům Evženovi a Jitce Skalovým.  
Zodpovídá: IMŽP  
Pro: 16 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
08/04/2007  
ZM revokuje své usnesení č. 09/04/2004 o odkupu garáže s pozemkem st. č. 4/7 v k.ú Velká Ledhuje od 
vlastníka - firmy VEBA, textilní závody a.s. a od odkupu z důvodu změny záměru využívání Pellyho parku 
upouští.  

Zodpovídá: IMŽP  
Pro: 9 Proti: 4 Zdržel se: 3  
!!! USNESENÍ NEBYLO PŘIJATO !!! 
 
09/04/2007  
ZM schvaluje směnu pozemků mezi městem Police nad Metují a firmou Agrin spol.s r.o. takto :  

1. Město Police nad Metují přenechá firmě Agrin spol. s r.o. pozemky p.č. 834/4 o výměře 235 m2, 
834/5 o výměře 1528 m2, 839/10 o výměře 1959 m2, 839/14 o výměře 269 m2, 736 o výměře 
7491 m2, 766/4 o výměře 3873 m2, 766/5 o výměře 186 m2, 942/4 o výměře 2837 m2 a 928/1 
o výměře 11180 m2, vše v k.ú. Radešov nad Metují. Celková cena pozemků dle ocenění znalcem 
činí částku ve výši 181.310,- Kč.  

2. firma Agrin spol.s r.o. přenechá Městu Police nad Metují pozemky p.č. 996/4 o výměře 18 m2, 
1019/3 o výměře 335 m2, 1019/5 o výměře 292 m2 a 1020/2 o výměře 508 m2, vše v k.ú. 
Radešov nad Metují. Celková cena pozemků dle ocenění znalcem činí částku ve výši 21.210,- Kč.  

Rozdíl v ceně pozemků ve výši 160.100,- Kč uhradí firma Agrin spol.s r.o. městu Police nad Metují do 30 
dnů od podpisu kupní smlouvy.  
Zodpovídá: IMŽP  
Pro: 16 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
10/04/2007  

ZM schvaluje zřízení věcného břemene - právo chůze a jízdy přes pozemek p.č. 730/54 v k.ú. Hlavňov 
pro oprávněného z věcného břemene vlastníka pozemku p.č. 50/1 v k.ú. Hlavňov.  
Zodpovídá: IMŽP  
Pro: 16 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
11/04/2007  
ZM schvaluje zřízení věcného břemene :  



1. právo vedení kanalizace a právo vstupu při opravách a údržbě na pozemku p.č. 173/1 v k.ú. 

Hony pro vlastníky pozemků p.č. 171/5 a st.č. 71 v k.ú. Hony,  
2. právo vedení vodovodní přípojky, elektropřípojky, přípojky telefonu a právo vstupu při opravách 

a údržbě na pozemku p.č. 173/1 v k.ú. Hony pro vlastníka pozemků p.č. 173/8 a st.č. 74 v k.ú. 
Hony.  

Zodpovídá: IMŽP  
Pro: 16 Proti: 0 Zdržel se: 0 
 
 
Průběh, komentář k usnesením:  
 
K usnesení č. 2. - pí Kosinková, vedoucí odboru FSO podala komentář k návrhu rozpočtových změn, 
který obdrželi všichni zastupitelé v elektronické podobě. Dále informovala zastupitele o termínu předání 
závěrečné zprávy projektu CCV Pellyho domy, která musí být předána do úterý 25. 9. 2007 poskytovateli 
dotace.  
Z. Dostál - vysvětlil své důvody ke zdržení se v hlasování - pozdního předání materiálů.  
J. Kosinková - tabulku nebylo možné rozeslat dříve, neboť do poslední chvíle se pracovalo na rekapitulaci 
financování celé stavby CCV Pellyho domy.  

K usnesení č. 3 - starostka informovala zastupitele o sporu bývalých jednatelů TS s.r.o. pana B. Erbena 
a B. Riegra, který započal v letech 1997 a trvá do současnosti. Poslední rozsudek jménem republiky je ve 
prospěch TS s.r.o. Tuto záležitost jsme již řešili na pracovním zasedání ZM dne 12. 9. 2007 za 

přítomnosti JUDr. Sedláčkové, která zastupitele seznámila s celým dosavadním průběhem tohoto sporu. 
Zastupitelé se mohli vyjádřit a blíže se seznámit s danými skutečnostmi ještě na základě podrobnějších 
informací z úst Z. Kadidla a Ing. J. Vlčka, kteří byli u zrodu tohoto sporu. RM dne 17.9.2007 měla ve 
svém programu zahrnuto společné jednání s bývalými jednateli za přítomnosti jejich právního zástupce 
JUDr. Růčky a právničky města JUDr. Sedláčkové a to na základě jejich žádosti. Starostka města citovala 
průběh společného jednání a dále seznámila přítomné s písemným obsahem „Návrhu na narovnání 
nároků", který obdržela dne 18. 9. 07 od právního zástupce JUDr. Růčky. V současné době pan Erben i 
pan Rieger dlužné částky mimo úroků z prodlení uhradili, stále je otevřena možnost dovolání. Pan B. 
Erben a B. Rieger mají zájem dojít ke kompromisu, žádají aby bylo uznáno, že práce odvedena byla a 
chtějí uplatnit svůj nárok na odměnu. Pan B. Erben požaduje částku 30 tis. Kč a p. B. Rieger 50 tis. Kč. 
Dále navrhují prominutí uhrazení nákladů soudního řízení a úroků z prodlení. Pokud bude těmto 

požadavkům vyhověno zavazují se, že již nepovedou žádná soudní řízení a celá záležitost bude s 
definitivní platností ukončena.  
Ing. P. Pohner - jsme, přesvědčeni, že o čem jednou rozhodl soud platí, spíše by se dalo uvažovat o 
mimosoudním vyrovnání. S výší částek vás již seznámila paní starostka. Pro úplné vyrovnání by měli oba 
pánové ještě uhradit úroky z prodlení, pan B. Erben 64.122,- Kč a p. B. Rieger 81.381,- Kč. Kdybychom 
přistoupili na navrženou dohodu, tak by město zaplatilo téměř to samé co by zaplatilo před 10-ti lety. 
Dnes je tento případ předkládán zastupitelům k vyjádření, jak by měla dále postupovat RM - Valná 
hromada TS s.r.o., která rozhoduje o ekonomice společnosti Technické služby Police nad Metují s.r.o. 
Město je samozřejmě do tohoto problému jako zakladatel společnosti zainteresováno. JUDr. Sedláčková k 
předloženému návrhu na narovnání vypracovala písemný komentář, který pro případ pokračování sporu 
není vhodné veřejně prezentovat.  
Z. Dostál - svůj názor jsem již tlumočil na prac. zasedání, původně jsem navrhoval, aby jim byli sníženy 

úroky, ale tím bychom nerespektovali pravomocné rozhodnutí soudu, který rozhodl v náš prospěch.  
V. Kašíková - souhlasím se Z. Dostálem, nejde dělat ústupky, i když mě to mrzí.  
J. Seifert - těžko bych mohl hlasovat proti rozhodnutí zastupitelů z minulých let, nelze dělat ústupky a 
trvám na zaplacení.  
P. Scholz - svůj názor nezměním, vím, kolik tomu obětovali času a práce a tyto peníze jim náleží.  
P. Daněk - kdyby se město ocitlo v opačné situaci a spor prohrálo, určitě by šli tvrdě za svým a nedělali 
žádné kompromisy.  
P. Jansa - z toho co jsem zde vyslechl si připadám, jako bychom tento spor prohráli my. Bavíme se tu o 
tom, že jim něco odpustíme, a při tom oni od nás chtějí všechno zaplatit. Kdyby přišli, s nějakým 
progresivním návrhem a chtěli se rozumně dohodnout to by byla věc jiná, ale za těchto podmínek není o 
čem hovořit.  
I. Seidlmanová - chtěla bych nechat hlasovat, kdo z přítomných souhlasí s písemným návrhem JUDr. 

Růčky v tzv. „Návrhu o narovnání nároků".  
Případně kdo je proto, abychom odpustili uhrazení úroků p. B. Riegrovi a p. B. Erbenovi.  
Ing. V. Seidl - z jednání RM, kde byli jmenovaní přítomni vyplynulo, že pokud nepřistoupíme na jejich 
podmínky, tak využijí svých práv a učiní kroky, které jim umožňuje právní řád ČR, tj. podají dovolání a 
ústavní stížnost. Ikdyž tak učiní, nebudou mít jejich kroky odkladný účinek na rozhodnutí uhradit veškeré 
pohledávky včetně úroků z prodlení. Buďto budeme nezaplacené úroky vymáhat exekučně nebo čekat 
jak dopadne dovolání. Lze se také dohodnout, že úroky budou umořovány formou splátek. RM bude 
muset každopádně rozhodnout jak tuto situaci řešit.  
V. Plachtová - z toho co tady zaznělo, nevidím z jejich strany jediný vstřícný krok, proto nevidím důvod, 



proč ho má dělat město.  

V. Klusáčková - mám na to stejný názor a jsem z jejich jednání zklamaná.  
Z. Dostál - jak dlouho můžeme čekat na výsledek dovolání.  
Ing. P. Pohner - další spor může to trvat i několik let. Úroky nepodléhají promlčení, takže je můžeme 
vymáhat kdykoliv.  
Ing. V. Seidl - měli bychom zaujmout jasné stanovisko.  
Seidlmanová - dnes nemusíme nic rozhodnout, ale brala jsem to jako otevřený případ zastupitelstev z let 
minulých a vzhledem k závažnosti situace jsem chtěla, abyste se k danému problému dnes vyjádřili. Z 
mého pohledu je to obrovsky těžké rozhodnutí zvláště po lidské stránce, po právní stránce je rozhodnuto.  
P. Daněk - celé je to podané jako ultimátum a proto jsem pro zaplacení úroků například formou 
splátkového kalendáře.  
I. Seidlmanová - děkuji všem, kteří vyjádřili svůj názor, závěr nepřijmout návrh na vyrovnání oznámím 
JUDr. Růčkovi.  

 
K usnesení č. 4. - starostka informovala o založení DSO „Lesy Policka" k datu 1. 7. 2007, dále 
seznámila zastupitele s množstvím vytěženého dřeva a hospodařením svazku.  
Ing. J. Troutnar okomentoval důvody drobných změn ve stanovách DSO.  

K usnesení č 6. - ing. J. Troutnar seznámil zastupitele s navrhovaným prodejem bývalého objektu TS 
s.r.o. Městu se nepodařilo objekt prodat prostřednictvím realitní kanceláře. V současné době existuje 
pouze jediný zájemce p. M. Kollert který je ochoten zaplatit 1,5 mil. Kč. Prodej je doporučen jak stavební 
komisí, tak RM. Část provozního pozemku se oddělí a zůstane pro případnou opravu městské cesty v této 
lokalitě.  
P. Scholz - jaká byla původní nabízená cena a jaký je záměr využití kupujícího.  
I. Seidlmanová - původní cena byla 1,8 mil. Kč, poté byla ZM snížena na 1,6 mil. Kč. V přízemí bude 
dílna na opravu automobilů a nahoře bude bytová jednotka.  

K usnesení č. 8 - starostka seznámila zastupitele s přehodnocením stanoviska k odkupu garáže v 
Pellyho parku od společnosti VEBA. V roce 2004 ZM schválilo odkup garáže s pozemkem za cenu 200 tis. 
Kč. V době, kdy došlo k dohodě o prodeji, byly tyto nemovitosti ze strany vlastníka zatíženy zástavním 
právem, a tak bylo nutné počkat s převodem do doby, kdy dojde k odstranění zástavního práva. V 
červnu letošního roku rozhodla RM svým usnesením č. 13/15/2007 o pozastavení realizace některých 
plánovaných akcí. Jednou z těchto akcí. a viděli jsme to i v navržených rozpočtových změnách. je i odkup 
výše uvedených nemovitostí. Shodou okolností v této době došlo k odstranění zástavního práva na těchto 

nemovitostech a mohlo by dojít k odkupu. O této věci bylo jednáno s JUDr. Blažkem právníkem 
společnosti, který doporučuje uskutečnit plánovaný převod co nejdříve neboť vlastník nemůže zaručit, že 
nemovitosti nebudou opět zatíženy dalšími závazky. Odbor IMŽP se obrátil na RM o přehodnocení 
stanoviska k odkupu garáže v Pellyho parku, tak, aby k převodu došlo ještě v letošním roce za původně 
sjednanou cenu s kterou je v rozpočtu počítáno.  
Ing. V. Seidl - částka se kterou bylo počítáno na odkup tohoto objektu v schváleném rozpočtu pro letošní 
rok byla pozastavena rozhodnutím RM a dnes v úvodu zastupitelstva schválenou změnou rozpočtu také 
zrušena. Takže 200 tis. Kč v rozpočtu města pro letošní rok již není.  
Seidlmanová - RM o této problematice diskutovala a došla k názoru, že v době kdy se otevíral Pellyho 
park (rok 2002) to byl jediný venkovní kulturní stánek pro pořádání koncertů a večerních produkcí ve 
městě. V současné době se zde téměř nic nekoná, není zde zázemí a veškeré dění je závislé na počasí. 
Další možnosti k pořádání venkovních produkcí také nabízí úspěšně fungující „Vražedné pobřeží" na 

fotbalovém hřišti, kde je zastřešené zázemí a ochotný personál. RM řešila otázku financí - na odkup 
garáží, na jejich rekonstrukci a na pořízení nového zastřešeného pódia by bylo třeba cca 1 mil. Kč.  
Z. Dostál - jsem proti revokaci usnesení, trvám na koupi, proto jsem se také zdržel hlasování při 
změnách v rozpočtu.  
P. Scholz - souhlasím s p. Dostálem a jsem, také pro koupi. Do budoucna bychom si uzavřeli cestu pro 
další využití. Je zde výborná atmosféra při konání kulturních akcí, a pokud nevytvoříme zázemí, tak nám 
park zchátrá.  
P. Jansa - je to prekérní situace, že jsme před chvílí odsouhlasili změny v rozpočtu a tím si uzavřeli cestu 
k penězům. Přesto navrhuji, koupit jinak si tím definitivně do budoucna odřízneme možnost k vytvoření 
zázemí.  
Ing. P. Scholz - jsem také pro koupi, i když chápu finanční problémy města.  
I. Seidlmanová - celou tuto záležitost posuzuji z pozice provozovatelů veškerých kulturně společenských 

zařízení města (Kolárovo divadlo, CCV Pellyho domy, Stará škola „Dřevěnka"), dále spolupracujeme i s 
Regionálním muzeem Náchod. O tyto všechny aktivity se starají profesní zaměstnanci, kteří k tomu mají i 
jiné povinnosti. V současné době jednáme s převorem břevnovského kláštera o využití nádvoří a 
klášterních zahrad. Na pracovním ZM se hovořilo o využití areálu Klímova zahradnictví. Musíme si ujasnit, 
kdo bude akce v Pellyho parku pořádat a zajišťovat úklid, navážení lavic, židlí, veškerého materiálu a kdo 
to bude financovat. Pronájem tohoto objektu se zajištěním zázemí je pro spolky a sdružení ve městě z 
důvodu financí nereálný. Jen pro zajímavost v současné době vznikl materiál „Zásady pronájmu CCV 
Pellyho domů a Kolárova divadla" a již teď se setkáváme s názorem, že je to příliš drahé.  
P. Jansa - spolky, které od města dostávají finanční dotace, by mohly na oplátku městu protislužbou 



pomoci při údržbě zeleně a čistoty ve městě. Město je provozovatelem Pellyho parku, tento prostor už 

žije a vyžaduje péči není to v současné době nic navíc. Pokud to teď nekoupíme, tak je to definitivní 
řešení, kdy si odřízneme možnost do budoucna tento park využívat.  
Ing. V. Bučok, ředitel TS s.r.o. - v současné době to TS s.r.o. 3 x do roka posečou, trochu poklidí. Při 
úklidu pomáhá také ZŠ Police n. M.  
I. Seidlmanová - také se potýkáme s rušením nočního klidu, kdy si občané při akcích v parku stěžují. V 
současné době tam je jedna akce do roka. Mezi pořadateli a městem je dohoda, že oni uspořádají akci, 
ponechají si výtěžek ze vstupného a město zaplatí kapelu. Takže i takto se snaží město pomoci spolkům 
při pořádání veřejně prospěšných akcí. 
J. Hauk- původní záměr byl zbavit se nevzhledného prostředí v centru města a vytvořit zázemí pro matky 
s dětmi a školáky. Teprve druhořadým záměrem bylo konání kulturně společenských akcí. Proto musím 
souhlasit se starostkou města, že akcí je tam málo, není tam zázemí a při venkovních akcí jsme závislí 
na počasí.  

J. Trnovský - celou dobu zde probíhá diskuze na téma nevyhovující sociální zařízení a špatné zázemí pro 
konání akcí. Jestliže koupíme garáž a pak ji celou budeme nuceni zrekonstruovat dle požadavků hygieny 
a bude nás to stát 1 - 2 mil. Kč, tak to jsou pro město trochu drahé veřejné záchodky. Přikláním se k 
jednodušší a levnější alternativě, instalovat v případě potřeby záchodky na mince a nekupovat kvůli tomu 
objekt s garážemi. Pokud bychom koupili objekt za 200 tis. Kč bez dalšího záměru, nevidím v tom žádný 
smysl.  

Diskuze, informace: 

I. Seidlmanová seznámila zastupitele s otevřeným dopisem pana D. Jursy týkajícího se odkupu 

městských pozemků. V červnu 2007 od Pozemkového fondu zakoupil p. Jursa pozemek, který se nachází 
v lokalitě za elektrorozvodnou na Bělské ulici. Nyní p. Jursa písemně požádal město o prodej tří 
pozemků, které sousedí s jeho novým pozemkem a RM tento záměr schválila. Tyto pozemky má v 
současné době v pronájmu Družstvo vlastníků Police n.M. a nájemní smlouva jim končí k 31. 12. 07.  
 
p. D. Jursa - seznámil zastupitele se situací drobného zemědělce a blíže vysvětlil svoje záměry, dále 
okomentoval otevřený dopis ZM. Uvedl, že se mu nelíbí upřednostňování velkých podniků a družstev a 
nehodlá se smířit s rolí „ubohého" soukromníčka záhumenkáře. Od ledna letošního roku vlastní certifikát 
ekozemědělského hospodářství. Má zájem o výsadbu ovocných alejí, zpracování ovoce, zpracování 
mléka, pěstování obilí, zeleniny, dále nabízí přibližování dřeva koněm i traktorem. K tomu všemu je 
zapotřebí rozšířit zemědělské pozemky.  

I. Seidlmanová - RM na posledním jednání diskutovala o možnosti prodeje zemědělských pozemků, 
odbor IMŽP oslovil současné nájemce, někteří se vyjádřili písemně jiní ústně, zájem o odkup byl 
potvrzen. Starostka informovala, že RM pověřila odbor IMŽP, aby zpracoval ucelený materiál, který by 
obsahoval seznam pozemků navržených k prodeji spolu se zákresem do map. RM žádá o vypracování 

materiálu a předložení stavební komisi k vyjádření, její stanovisko pak bude předloženo RM do 15. 10. 
07, která do konce října tento materiál posoudí a připraví podklady pro jednání ZM. Již na jaře letošního 
roku RM požádala rozvoj města o zpracování tohoto materiálu včetně soupisu luk, polí a posouzení jejich 
stavu výhodnosti, nevýhodnosti, k prodeji či k pronájmu. Město bere vaši žádost na vědomí a bude k ní 
přistupovat komplexně s tím, že do konce října vydá své stanovisko.  

P. Daněk - nevím, jestli by se město mělo tímto způsobem zbavovat zemědělských pozemků, protože 
nájemní vztah, který tam trvá je funkční. Nedoporučoval bych tyto pozemky rozparcelovat. Družstvo 
vlastníků Police n. M. tyto pozemky velmi kvalitně obhospodařuje, a pokud by došlo k prodeji, doporučuji 
nejprve nabídnout současnému nájemci.  

Ing. V. Seidl - souhlasím s tímto názorem, proto jsme nechali vyhotovit soupis všech pozemků, které 
město vlastní a teprve potom rozhodnout co prodat nebo si ponechat. Samozřejmě nejprve město bude 
jednat se současnými pronajimateli a teprve potom budou pozemky nabídnuty ostatním zájemcům.  

P. Jansa - město by mělo podpořit i menší podnikatele a ocenit zájem o podnikání v zemědělství.  

I. Seidlmanová - samozřejmě město má zájem pomáhat, a pokud neschválíme tuto žádost určitě budeme 
nápomocni s vytipováním jiné lokality k prodeji či případnému pronájmu.  

P. Scholz - musíme k těmto problémům přistupovat citlivě a ocenit snahu drobných podnikatelů, jsem 
rád, že zde zazněla slova o upřednostňování velkých společností, a proto si vážím lidí, kteří ještě dnes 
chtějí podnikat v oboru zemědělství.  



J. Seifert - jak přesně se počítají hlasy zastupitelů při hlasování, jestli je to z celkového počtu 21 osob 
nebo pouze z přítomných zastupitelů v den konání zastupitelstva.  

Ing. P. Pohner - je to z celkového počtu všech zastupitelů.  

Seidlmanová - poděkovala všem přítomným za pomoc při realizaci otevírání CCV Pellyho domy.  

P. Scholz - reaguji na dnešní e-mail paní starostky ohledně volně přístupného návrhu městského 
kalendáře pro rok 2008 na internetu. Jsem touto situací znepokojen. Všichni bychom měli ctít autorská 
práva. Také se mi nelíbí, že je tam málo snímků Policka.  

I. Seidlmanová - kalendář, který je k shlédnutí ještě není v konečné podobě, jedná se pouze o nástřel. 
Skutečnost je taková, že finální podoba tohoto kalendáře nebude obsahovat námi vybrané snímky, ale 
ty, pod které se podepíše tiskárna Integraf. Jedná se o snímky nejlepší kvality, tak zní smlouva, 
samozřejmě po konzultaci s autory.  

Jednání bylo ukončeno v 19,15 hodin.  

Zápis vyhotoven 26.9.2007 

 
 
 
1. ověřovatel : ........................................  

 
Starostka:  

...........................................  
Mgr. Ida Seidlmanová  

2. ověřovatel : .........................................  

 


